
Jeden z najväčších neúspechov roka na
Slovensku? O výhradne zdravotníckom
probléme falošnej pandémie rozhodujú
politici, ako upozornil prezident Slovenskej
lekárskej komory (SLK) Marian Kollár
- CZ24 News | 29. prosince 2020

SLOVENSKO: Nešťastím dnešného Slovenska je, že o výhradne zdravotníckom probléme
pandémie ochorenia COVID-19 a o spôsobe jeho riešenia nerozhodujú odborníci ale politici.
Uviedol to prezident Slovenskej lekárskej komory (SLK) Marian Kollár. Práve to je podľa
neho najväčším neúspechom končiaceho sa roka

Napriek množstvu návrhov, upozornení či ponúkaných riešení zo strany rôznych odborníkov sa podľa
prezidenta lekárskej komory podarilo uviesť do života len veľmi málo.

Rok poznamenaný pandémiou sa podľa Kollára hodnotí veľmi ťažko.

https://cz24.news/jeden-z-najvacsich-neuspechov-roka-na-slovensku-o-vyhradne-zdravotnickom-probleme-falosnej-pandemie-rozhoduju-politici-ako-upozornil-prezident-slovenskej-lekarskej-komory-slk-marian-kollar/
https://cz24.news/jeden-z-najvacsich-neuspechov-roka-na-slovensku-o-vyhradne-zdravotnickom-probleme-falosnej-pandemie-rozhoduju-politici-ako-upozornil-prezident-slovenskej-lekarskej-komory-slk-marian-kollar/
https://cz24.news/jeden-z-najvacsich-neuspechov-roka-na-slovensku-o-vyhradne-zdravotnickom-probleme-falosnej-pandemie-rozhoduju-politici-ako-upozornil-prezident-slovenskej-lekarskej-komory-slk-marian-kollar/
https://cz24.news/jeden-z-najvacsich-neuspechov-roka-na-slovensku-o-vyhradne-zdravotnickom-probleme-falosnej-pandemie-rozhoduju-politici-ako-upozornil-prezident-slovenskej-lekarskej-komory-slk-marian-kollar/
https://cz24.news/jeden-z-najvacsich-neuspechov-roka-na-slovensku-o-vyhradne-zdravotnickom-probleme-falosnej-pandemie-rozhoduju-politici-ako-upozornil-prezident-slovenskej-lekarskej-komory-slk-marian-kollar/


Prezident Slovenskej lekárskej komory (SLK) Marian Kollár

„Na jar nastúpila nová vláda, ktorá rieši len problém s pandémiou, a tá nedáva priestor na
riešenie iných, možno nie menej závažných problémov našej spoločnosti, ako aj nášho
zdravotníctva,“ konštatoval.

V tejto situácii je podľa neho ťažké hovoriť o úspechoch. Považuje však za úspech napríklad to, že
slovenské zdravotníctvo stále funguje. „Hoci je dlhé roky personálne poddimenzované a
decimované,“ doplnil šéf SLK.


